
  NJFF Vestfold   

Protokoll styremøte 19.04.23 
Protokoll styremøte i NJFF Vestfold, onsdag 19.04.23, kl. 18.00-21.00 på Pukkestad. 

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no 

Til stede: Alle 

Forfall: 

Referent: Øystein Rønning 

Medlemstall: 01.04.22: 4194. 01.04.23: 4255 (betalt).  

Økonomisk status pr 14.04.2023: Driftskonto: Kr.271 970,31  

Sparekonto: Kr.1 176 315,86. 

Saksliste:  
Sak nr.  Ansvarlig for oppfølging/ 

gjennomføring 

23/23 PROTOKOLL FRA STYREMØTE 08.03.23 
Gjennomgang og godkjenning av protokoll. 
Kommentarer fra Bjarne Støtvig. 
 
Vedtak: 
 Protokoll godkjennes med kommentarer fra Bjarne. Husk 
Ove til Lardal. Vi skriver punktene i 18/23 mindre detaljert. 
HP tas ut. Vi skriver  protokollen «live» , og vedtar 
fortløpende fremover. 
 

Alle 
 

24/23 
 

Økonomisk gjennomgang: 
Ingen gjennomgang før neste styremøte 24.mai 
(mars/april). 
 
Vedtak: 
Ingen vedtak 

Kasserer 
 
 

25/23 Orienteringssaker: 

• Velkommen til nye medlemmer i styret 

• Styremøteprosedyrer (vedlagt) 

• RS 20-22.april. Saksliste i egen mail 

• Regionsekretær samling 20-21.april 

• Lokallagenes vedtekter- hvor er vi? 

• Styregodtgjørelse og kjørelister 

• Deltagere arrangementer april/mai. 

• Vi har tidligere gjort vedtak om at styremøtene skal 
legges hos lokalforeningene der vi inviterer oss inn 
og får en orientering fra lokalforeningen. Dette bør 
vi videreføre. 

 
Vedtak:  
Orienteringer tas til etterretning. Siste punkt tas opp som 
egen sak på neste styremøte. 

 
Jan 
Jan 
Jan 
Regsek 
Regsek 
Regsek 
Regsek 
Jan 

mailto:vestfold@njff.no


side 2 

 

26/23 Spørreundersøkelse fra arbeidsgruppa for miljø-
/bærekraftstrategi 
I to påfølgende landsmøter har det blitt tatt inn tillegg i 
forslaget til handlingsplan som vedrører NJFFs 
miljøengasjement. Landsmøtet i 2021 vedtok et 
handlingsprogram der det klart slås fast at NJFF skal ta et 
tydelig miljøansvar med flere underpunkter som 
konkretiserer hvordan dette kan følges opp.  
  
Basert på dette fattet forbundsstyret vedtak om at det skal 
utarbeides en miljø-/bærekraftstrategi, og i 
november/desember vedtak om mandat og 
sammensetning for arbeidsgruppa som skal utarbeide 
strategien for NJFF. Skriv vedlagt. 
 
Vedtak: 
Vi oppretter en arbeidsgruppe bestående av Jan, Kai og 
Håkon som får mandat til å svare på vegne av styret (kort 
frist).  

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jan, Kai, Håkon 
 

 
 
 

 
 

 
 

27/23 Fiskekontakt sin rolle. 

Fiskekontakten ønsker å få tydeliggjort sin rolle som 
fiskekontakt.  
(Jfr. § 8 Styres arbeid p.9) 

• Hvilken arbeidsinstruks som gjelder 

• Hvilken kontakt som skal være mellom styret 
og de andre foreningene 

• Hvilke prioriteringer som skal gjøres i 2023 
 

Eks. Er det ønskelig at Fiskekontakten bistår 
Sjøørretriket og Bjørn Tores arbeid i denne perioden 
eller er det andre ting som heller skal prioriteres. 
 
Vedtak: 

Håkon tar et møte med Kai, om sjøørretarbeidet, og 

viderefører kontakt med Kjølholt. Regsek bistår med 

kontakt til andre kompetansepersoner/kontakter i 

fylket. 

Fiskekontakt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Håkon, Kai, regsek 
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28/23 Kurs i El fiske, og eventuelt nytt El fiske apparat. 

Fiskekontakten ønsker å få kartlagt sertifiseringen av 
el fiske aktører i de ulike foreningene. Hvilke el 
fiskeapparater kan benyttes og av hvem. Fiskekontakt 
har vært i dialog med NJFF Flå (henvist videre til 
Fiskerikontakt i NJFF, Øvind  Fjelseth som henviste 
videre til Stian Stensland og Thrond Haugen på NMBU, 
uten svar). Har tatt kontakt med Studieforbundet 
Natur og Miljø  (SFNM) som har et kurs 
https://www.naturogmiljo.no/studieplaner/1302 men 
de bekrefter at studieplanen er gammel, og at 
sertifiseringsordningen er moden for revisjon. De 
anbefalte å ta kontakt med Statsforvalter som 
godkjenner studieplan, instruktører av El-fiske 
apparater og som skal godkjenne kurs i regi av SFNM. 
Ikke mottat svar fra Stasforvalter. 

• Etter at info er mottatt, avholdes det kurs i el 
fiske for foreninger i Vestfold. 
 

NJFF Vestfold går til anskaffelse av eget el fiske 

apparat som kan lånes ut til godkjente 

brukere/instruktører. Det dette vil kunne øke 

interessen og motivasjonen for både store og små 

fiskere. 

Skrivet fra Fiskekontakt er vedlagt i sin helhet. 

Vedtak: 

Regsek finner ut av hvem som er sertifisert, og 

eventuelt kan holde kurs for regionen. 

Vi søker eventuelt eksterne midler til nødvendige 
apparater, om vi finner kursholder, og det er interesse 
for kurset. 
 

Fiskekontakt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Håkon, regsek 

29/24 Regelrevisjon - fiskekonkurranser i NJFF 
Prosessen:   

• Regelverk og tilleggsnotat sendes ut på 
innspillsrunde. 

• Innspill, tanker og ideer skal sendes fra lokallag til 
regionlag, frist 20.april. Regionlagene 
sammenstiller et Word-dokument med innspillene 
som har kommet fra lokalforeningene, behandler 
innspillene og sender sine innspill til NJFF ved 
sportsfiskekonsulenten, frist 15.mai 

• Sportsfiskeutvalget jobber med et forslag til 
regelverk fra slutten av mai – litt ut på sommeren. 
Forslaget sendes på høring til regionlagene med 
frist 15.september. 

Regsek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.naturogmiljo.no/studieplaner/1302
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• Nytt regelverk behandles av forbundsstyret i løpet 
av høsten 2023, og vil være gjeldende fra 1. 
desember 2023.  
 

Det er foreløpig ikke kommet innspill fra lokalforeningene. 
Når det gjelder NM kveitefiske og torskefiske så kan det 
nevnes at NJFF tidligere har en samarbeidsavtale med 
Norges Havfiskeforbund (NHF) der medlemmer av de to 
foreninger deltar på hverandres mesterskap på lik linje. Vi 
bør sjekke om noen slik avtale gjelder fremdeles. 
 
Vedtak: 
Regionsekretær utarbeider et forslag til innspill fra 
regionlaget, med fokus på eventuelle innspill fra 
lokalforeningene, og forslag om å modernisere regelverket 
til også å omfatte andre fiskearter enn bare meitefiske og 
isfiske, f.eks. NM torskefiske, NM kveitefiske, NM 
gjeddefiske osv. Forslaget sendes styret for kommentarer 
(mail) og godkjennes således før neste frist (15.mai). 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Regsek 

30/23 
 

Eventuelt: 
Aktivitetsfondsøknaden er sendt ut til lokalforeningene. 
Styret synes det er skuffende at mange ikke møtte på dag 
to til årsmøtet. Spørsmål om fiskekartene som vi leverte 
data til Fylkeskommunen for flere år siden. Håkon har vært 
i kontakt med de, og fått til svar at det fortsatt jobber med 
saken, og regner med å være i mål over sommeren. 
 
Vedtak: 
Tar en ny sak på hvordan vi skal avholde årsmøter, eller 
temakvelder/tillitsvalgtsamlinger fremover, på et senere 
styremøte. 
 

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
Regsek 

 

Styremøtedatoer: 11.jan, 8.feb, 8.mars, 19.april, 24.mai, 12.juni, 30.aug, 18.okt, 13.des, 24.jan, 

6.mars. 

Årsmøte dato:  

 


